

377. 9 sept. *Le Conseiller au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Confirme que le sénateur Dandurand a été nommé président de l'Assemblée de la SDN 434

b. Amendements au Pacte

1920

378. 11 sept. *Le secrétaire, Haut commissariat, au Premier ministre.* Suggère au Gouvernement d'adresser ses propositions sur la répartition des dépenses à la Conférence financière internationale 434

379. 15 sept. *Le Premier ministre au Haut commissaire.* S'élève contre la méthode de répartition des dépenses de la SDN 435

1921

380. 19 oct. *Le Haut commissaire au Premier ministre.* Donne un aperçu des modifications au Pacte et exhorte le gouvernement canadien à les ratifier sans délai 435

1922

381. 8 mars *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Demande l'accord du Canada au sujet de la ratification des protocoles comportant des modifications au Pacte 437

382. 17 mai *Décret du Conseil.* Autorise le haut commissaire du Canada à Londres à signer les Protocoles 437

383. 8 juin *Extraits d'un memorandum du Conseiller juridique.* Commente les modifications incorporées dans les Protocoles 438

384. 8 juill. *Le Gouverneur général au secrétaire aux Colonies.* Accepte la proposition d'engager des négociations avec le gouvernement français au sujet du premier amendement à l'article 16 446

385. 20 juill. *Mémoire du Conseiller juridique au Premier ministre.* Commente les modifications à l'article 10 et soumet un projet canadien pertinent à cet égard 446

1923

386. 15 juin *Le Gouverneur général au secrétaire aux Colonies.* Accepte l'idée d'une réunion préliminaire avant que l'Assemblée étudie les modifications à l'article 10 449

377. Sept. 9 *Advisory Officer to Under-Secretary of State for External Affairs.* Confirms election of Senator Dandurand as President of the Assembly of the League 434

b. Amendments to the Covenant

1920

378. Sept. 11 *Secretary, Office of High Commissioner, to Prime Minister.* Suggests that Government views on allocation of expenses be communicated to International Financial Conference 434

379. Sept. 15 *Prime Minister to High Commissioner.* Expresses dissatisfaction with method of allocating League expenses 435

1921

380. Oct. 19 *High Commissioner to Prime Minister.* Outlines amendments to Covenant and urges prompt Canadian ratification 435

1922

381. Mar. 8 *Colonial Secretary to Governor General.* Asks if Canada concurs in ratification of Protocols embodying amendments to Covenant 437

382. May 17 *Order in Council.* Authorizes High Commissioner at London to sign Protocols 437

383. June 8 *Extracts from Memorandum by Legal Adviser.* Comments on Protocols of amendments 438

384. July 8 *Governor General to Colonial Secretary.* Concurs in proposal to open negotiations with French Government over first amendment to Article 16 446

385. July 20 *Memorandum from Legal Adviser to Prime Minister.* Comments on amendments to Article 10 and outlines Canadian proposal 446

1923

386. June 15 *Governor General to Colonial Secretary.* Concurs in suggestion of preliminary meeting before discussion in Assembly of amendments to Article 10 449